
 

 
Side 1 

REFERAT – BESTYRELSESMØDE 

30. oktober 2023 

Mollerup Golf Club 

Møde nr. 6 

 

 

1. Godkendelse af referat 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Orientering siden sidst 

4. Økonomi 

5. Handleplan 2023 

6. Organisation 

7. Eventuelt 

  

 Deltagere 

 Anette Buun Syvertsen, Anton Posselt Sønniksen, Benny Jepsen, Carsten 

Skakkebaek, Christian Vogensen, Erwin Berngruber, Gert Nielsen, Patrick 

Czyz Bendsen, Ulla Køpfli 

  

 Deltager ikke 

 Jan Lauridsen 

  



 

 
Side 2 

1. Godkendelse af referat 

 Godkendt referat af d. 25. september. 

  

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 Dagsorden er godkendt. 

  

 

3. Orientering siden sidst 

 a) Formanden 

b) Administrationen 

o Status på medlemmer 

o Status på prøvemedlemmer 

c) Udvalgene 

 

 a) Formanden 

 

o Den 23. oktober afholdt FU møde, referat fra mødet er udsendt til 

bestyrelsen. 

 

o Klubben har nu fået en mundtlig tilladelse til at etablere egen 

vandboring. Rikke fra Aarhus Teknik og Miljø har i samarbejde med 

Ulrik fastlagt placeringen heraf. Boringen vil blive placeret mellem 

green hul 13 og tee-sted hul 17. Denne placering lever op til de 

lovmæssige krav. Tilladelsen til boringen skal i høring, men der 

forventes ikke at komme indsigelser fra naboer. Endelig  

indvindingstilladelse skal gives inden for et par år.  

Ulrik vil udarbejde budget på projektet.  

 

b) Administrationen 

o Klubben skal den 1. og 2. juni 2024 lægge bane til DGU Seniortour. 



 

 
Side 3 

o Der er kommet forespørgsler på medlemskaber, som er mere 

begrænsede/udslusningsmedlemskaber – f.eks. hverdags 

medlemskaber, som kan tilgodese seniorer, der ikke længere har 

kræfter til 18 huller og som spiller mindre.  

Bestyrelsen vil se på mulighederne for alternative medlemskaber, 

og komme med oplæg hertil til generalforsamlingen i marts 2024. 

o Opfordring til gavedonationer 2023 vil blive udsendt til klubbens 

medlemmer i den kommende tid.  

o Administrationen er i gang med at optimere dokumentopbevaring 

og brugen af microsoft 360 produkter. Der er en mulighed for at 

blive godkendt som nonprofitorganisation og dermed opnå 

fordele. 

o Medlems status – Der er pr. dags dato 1.159 fuldtidsmedlemmer i 

klubben, hvilket er 112 mere end pr. 1. januar 2023. Med de 

foreløbige udmeldelser som klubben har modtaget, ligner det at 

medlemstallet er status quo pr. 1. januar 2024.  

o Status på prøvemedlemmer. Af de 98 prøvemedlemmer som er 

eller har været i gang med prøveforløbet i løbet af sæsonen har 

foreløbig 62 meldt sig ind i klubben som fuldtidsmedlemmer, og 3 

har valgt Par-3 bane årskort og årskort til driving range.   

 

c) Udvalgene 

 

o Erhvervs- og sponsorudvalget har møde mandag den 6. november. 

o Eliten holder workshop lørdag den 4. november 

  

 

4. Økonomi 

 a) Ledelsesrapport Q3 

b) Budgetprincipper 

 a) Ledelsesrapporten for 3. Kvartal 2023, viser at nogle afdelinger fortsat 

er bagud for budget, men at der er henter på de forrige måneders 

efterslæb. De estimerede udgifter for resten af året er gennemgået, og 

hvor det er muligt at lave en besparelse, vil det blive gjort. Dermed 

forventes årets resultat at blive acceptabelt.  

 

b) Budgetprincipper 

Budgetlægningen for 2024 er i fuld gang, og der er vedtaget at tilrette 

budgetprincipperne, så budgetforhandlingerne foretages af manager, 

som senest den 20. november fremlægger budgetforslag til drøftelse 

for FU og bestyrelsen.  



 

 
Side 4 

 

Bestyrelsen efterspørger generelt at ledelsesrapporten fremsendes i bedre 

tid i forhold til afholdelse af bestyrelsesmøderne. Det vil blive 

efterkommet, og planlægningen af fremtidige bestyrelsesmøder skal 

tilpasses så det kan lade sig gøre.  

 

5. Handleplan 2023 

 Opfølgning på handleplaner for 2023: 

Banens udvikling – intet nyt på nuværende tidspunkt. 

Banens tilgængelighed – er løbende i fokus, og vil til 

evalueringsmøde med KIK igen være et emne, som der skal 

optimeres på.  

Optimering af café og restaurant – I vinterens stille måneder, vil der 

evt. være lukket i januar måned, dog åbent ved arrangementer. Den 

stille periode vil blive brugt på ferieafholdelse, afspadsering og 

opkvalificering af personalet.  

Fastholdelse af medlemmer og trivsel – Der er i denne tid en 

spørgeundersøgelse i gang blandt klubbens unge mellem 18 og 30 

år. Denne undersøgelse skal belyse på hvilke områder klubben kan 

sikre en bedre tilfredshed og dermed fastholdelse af de unge 

medlemmer.  

  

 

6. Organisation 

 a) Udvalgenes plan for 2023. Følges årsplanen? 

b) Bestyrelsens roller og forventninger 

c) Hovedkonklusioner af medlemsundersøgelsen, som skal drøftes 

og behandles på strategidagen. 

d) Tirsdagspigernes ønske om at kunne deltage i seniorturneringen 

 



 

 
Side 5 

 

 a) Nye planer for 2024 skal udarbejdes, så pt. intet at bemærke.  

 

b) Dagsorden til bestyrelsens strategidag den 18. november udsendes 

i denne uge.  

De overordnede emner bliver bestyrelsesmedlemmernes roller og 

forventninger, samt arbejdet som en strategisk bestyrelse.  

 

c) Medlemsundersøgelsen med henblik på handleplaner for 2024, vil 

også være et primært emne på strategidagen, og 

bestyrelsesmedlemmerne skal til dagen forberede deres forslag til 

fokuspunkter, samt forslag til fremgangsmåder.  Strategi for banen 

skal også behandles, men evt. på en særskilt dag.  

 

d) Problematikken med sammenfald af spilledage for Seniorklubben 

og Tirsdagspigerne. FU vil komme med forskellige løsningsforslag 

til behandling med KiK på evalueringsmødet.  

  

 

7. Eventuelt 

 Intet at bemærke.  

 


